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paardenbloem-of-paardenbloem 

 

 

Eindigt het linkerdeel op –e of en?   

Dan schrijf je geen tussenletters. regen jas  
Je schrijft het zoals je het hoort. bagage rek 

 

Meervoud eindigt alleen maar op -en   
pannen pannen koek 
kippen kippen ei 
 

Hoor je na het linkerdeel de tussenklank –u(n)  (van mus)? Dan schrijf je de tussen-n. 

 

Linker deel een persoon? 
Vaak tussen-n. 

  

zieke zieken auto 
weduwe weduwen pensioen 

 

Wanneer schrijf je geen tussen-n? 

   
Dit zelfstandig naamwoord heeft geen 

meervoud. 
tarwe brood  

rijste pap 
 

Het linker deel is een werkwoord.                    knarsen knarse tanden 
 

Het linker deel is een bijvoeglijk naamwoord.            ver verre kijker 
 

Er is er maar één van.                                         zon zonne hoed 
 

Het linker deel versterkt het tweede deel                  beer bere sterk 
 

Het linker deel is geen zelfstandig naamwoord          arm arme lui 
 

Er zijn twee meervouden:            gedachten gedachtes gedachte gang 
 

Het meervoud eindigt op –s                             horloges horloge winkel 
 

Het woord wordt niet meer gezien als een samenstelling elle boog 
 

Lichaamsdeel zonder denken aan dat deel                 rug rugge spraak 
 

Onbekend woord bakke baard 
 

http://www.meesterklaas.nl/
http://www.dtgeenprobleem.nl/

